

Title (en)

Football boot with lateral exterior lacing fastening and with a dorsal insertion under the upper.

Title (de)

Fussballschuh mit seitlicher äusserer Schnürung und mit einer dorsalen Einfügung unter dem Schaft.

Title (fr)

Chaussure de football, au laçage latéral extérieur et avec une insertion dorsale au-dessous de l'empeigne.

Publication

EP 0184996 A2 19860618 (FR)

Application

EP 85830160 A 19850626

Priority

IT 59784 U 19841012

Abstract (en)

The football boot has an external lateral lacing and, between the top (1) of the upper and the inner lining (6), an insert (5) made of strong flexible material. This is held by stitching round three sides. It is thicker near the top and narrows gradually towards the toe so that the top of the boot is level. The top of the upper is made in a single piece of leather and narrows at the top to form a tongue (1a). A line of stitching (3) joins it to a lateral leather band (4), fixed to the sole.

Abstract (fr)

La présente invention concerne une chaussure de footbal pourvue d'un laçage latéral extérieur, dont l'empeigne incorpore supérieurement et antérieurement une insertion, de matériel compact, résistant et suffisamment souple, qui permet de niveler l'empeigne extérieure posée sur le dessus du pied, au but d'obtenir une plus grande puissance de tir et une précision et une sensibilité meilleures dans le coup de ballon.

IPC 1-7

A43B 5/02

IPC 8 full level

A43B 5/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/02 (2013.01); **A43B 5/025** (2013.01)

Cited by

GB2346066A; DE20219103U1; US5555650A; EP0283419A3; US4811497A; EP1621089A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0184996 A2 19860618; EP 0184996 A3 19861008; IT 8400597 V0 19841012

DOCDB simple family (application)

EP 85830160 A 19850626; IT 59784 U 19841012